
  

 

  

Výbor partnerství 
28. 7. 2016, 17:00 – 20:00 

Michalovy Hory, Chodová Planá  

 
Program 12. jednání 
 

1) Přivítání 
2) Formální náležitosti jednání 

a. schválení programu jednání 
b. stanovení zapisovatele a ověřovatelů 
c. kontrola usnesení z předchozího jednání 

3) Strategie CLLD 
a. Diskuse k nastavení preferenčních kritérií 

4) Místní výrobky ze západu Čech 
a. Informace o udělení značky  
b. Návrh na úpravu podmínek pro organizaci řemeslných jarmarků 

5) Různé 
a. Nový dotační program Plzeňského kraje „Materiální zajištění spolkové činnosti na 

venkově 2016“ 
b. Představení záměru na vybudování muzea/expozice Plánska 
c. Termín dalšího jednání 

 
 
Přítomní (6): 

- Město Bezdružice – Mgr. Jan Soulek 
- Obec Kostelec – František Trhlík 
- Blanka Borůvková 
- ZD Vlčák Černošín – Ing. Vladislav Moravec 
- BELULINO – Mgr. Edita Šajtošová  
- Jiří Bízek 

 

Omluveni (3): 

- Obec Konstantinovy Lázně – Karel Týzl 
- Ing. Jan Jílek 
- Plzeňská dráha – Ing. Marek Plochý 

 

Hosté (4):  

- Jan Dražský Florian 
- Markéta Frouzová 
- Jolana Dražská 
- Mgr. Martina Němečková, starostka města Planá 

 

 

 

 

 

  



  

 

  

Ad 1) Přivítání 
 
Jednání zahájil Mgr. Jan Soulek, starosta města Bezdružic - Předseda MAS a přivítal všechny pří-
tomné. Konstatoval, že je přítomno 6 členů Výboru partnerství, který je tedy usnášeníschopný. 

 
 

Ad 2a) Schválení programu jednání 

U12/1: VP schvaluje program jednání. 
 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
 
Ad 2b) Stanovení zapisovatele a ověřovatelů 
 
Jan Soulek stanovil zapisovatelem Ing. Jolanu Dražskou a ověřovateli: Františka Trhlíka a Blanku Bo-
růvkovou. 
 
J. Soulek požádal manažera MAS J. Floriana o přednesení dalších bodů dle schváleného programu. 
 
 
Ad 2c) Kontrola usnesení z předchozího jednání 
 

U11/2: VP schvaluje předložený návrh Smlouvy o kontokorentním úvěru č. 10773/16/LCD, 
Smlouvy o zastavení pohledávek ze smlouvy o účtu č. ZÚ/10773/16/LCD a Smlouvy o vyplňova-
cím právu směnečném S/10773/16/LCD, tj. včetně poskytnutí Zajištění. VP pověřuje Ředitelku 
MAS Mgr. Editu Šajtošovou uzavřením uvedených smluv s Českou spořitelnou a.s. 

 
Splněno. Smlouva byla podepsána. 

U11/3: VP rozhodl o podpoře 3 předložených žádostí v rámci programu „Podpora dobrovolnic-

kých akcí a zapojení mládeže v MAS Český Západ“ žadatelů Jan Václav, Asociace mladých de-

brujárů ČR – KMD Stříbro a Domaslav a 3 předložených žádostí dle předloženého podkladu 

v rámci programu „Činnost a chod MAS Český Západ, z.s. pro rok 2016“ žadatelů ZUŠ Stříbro, 

KOS Planá a Eva Fichtlová a pověřuje Manažera MAS přípravou návrhu příslušných smluv, 

který před uzavřením zašle členům VP k připomínkování. 

Splněno. Výsledek byl oznámen žadatelům a zveřejněn na www.mascz.cz. Členům VP byl rozeslán 

návrh smlouvy s žadateli, který byl následně po zapracování připomínek rozeslán žadatelům k pod-

pisu. K dnešnímu dni se od žadatelů vrátily 4 z 6 smluv.  

U11/7: VP bere na vědomí informaci o potřebě zpracovat návrh Preferenčních kritérií a ukládá 

a) jednotlivým členům VP vyjádřit se k předloženému materiálu (T: 10.7.) 

b) a následně Manažeru MAS zajistit zpracování prvního návrhu pro další jednání. (T: další jed-

nání VP) 

Splněno. Podklad je předmětem samostatného bodu jednání. 

U11/8: VP bere na vědomí informaci o připravovaných akcích a ukládá členům VP vyjádřit se 

k návrhům termínů jednání VP. 

Splněno. Další termín jednání byl stanoven na 8. 9. 2016. 

http://www.mascz.cz/


  

 

  

U11/9: VP bere na vědomí informaci o postupu zpracování PRO pro jednotlivé obce a ukládá 

Manažeru MAS připomenout 14 obcím, pro které již bylo PRO zpracováno termín pro zaslání 

jejich připomínek a dále oslovit zbývající 4 obce s nabídkou bezplatného zpracování PRO. 

Splněno částečně. Na urgence reagovala většina obcí a MAS postupně dopracovává analytickou 

část jejich PRO. Zbývá oslovit H. Huť, Ch. Planou, Pernarec a Planou. 

U12/2: VP bere na vědomí kontrolu usnesení. 

 

 

Ad 3) Diskuse k nastavení preferenčních kritérií 

Jan Florian seznámil přítomné členy Výboru s metodickými východisky pro stanovení preferenčních 

ktirérií pro výběr projektů, zejména s příslušnými pasážemi Metodického pokynu pro řízení výzev a 

hodnocení projektů (tzv. RVHP) a požadavky SZIF. 

Ing. Markéta Frouzová představila shrnutí názorů členů Výboru, zaslaných elektronicky k využití prefe-

renčních kritérií používaných v předchozím období a následně byla diskutována jednotlivá kritéria. Vý-

sledek diskuse byl zaznamenán do podkladového materiálu a bude zpracován jako podklad pro další 

jednání. 

V případech, kdy dojde ke shodě bodů bude postupováno obdobně jako v minulém období, tj. budou 

stanovena konkrétní kritéria, která budou brána jako rozhodující. 

 

U12/3: VP ukládá Manažeru MAS zpracovat podle výsledků diskuze návrh Preferenčních kritérií 
a návrh postupu při bodové shodě. Obojí pošle členům Výboru partnerství e-mailem. 
 
O:  Manažer MAS 
T:  Ihned 
 
PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

 

 

Ad 4a) Místní výrobky ze západu Čech - Informace o udělení značky  

Jan Florian informoval, že certifikační komise udělila značku „Místní výrobek ze západu Čech“ těmto 6 

řemeslníkům: 

- Jarmila Teplá – Oděvní studio Arachné, Cebiv  

- František Turek – Ekofarma Jemnice  

- Mikuláš Filipčík – Mikulášův med, Černošína  

- Zuzana Vávrová – korálkové šperky, Pytlova (značka udělena prozatím pouze na korálkové šperky; 

na vitráže a výšivku značka zatím nebyla udělena)  

- Hana Veselá – smaltované šperky, Stříbro (značka udělena prozatím smaltované šperky; na užitkové 

dekorační předměty dekorace a suchou vazbu značka zatím nebyla udělena)  

- Radim Kupec – med, Černošín 

U12/4: VP bere na vědomí informace o udělení značky Místní výrobek ze západu Čech. 

 

  



  

 

  

Ad 4b) Návrh na úpravu podmínek pro organizaci řemeslných jarmarků 

Jan Florian dále představil závěry diskuse certifikační komise ve vztahu k manipulačním poplatkům za 

využívání mobilního vybavení a účast na jarmarcích a otevřel otázku případné úpravy jejich výše. Čle-

nové Výboru se shodli, že pro tuto sezónu je možné provést následující úpravy: 

- dvoudenní akce typu Bezdružické parní léto účtovat jako jednodenní 
- menší jednorázové akce bez historie, kde náklady MAS na zajištění jarmarku nejsou vysoké 

sprostit poplatku 
- ostatní poplatky neměnit 

 

Do budoucna je možné zvážit, zda-li by nositelé značky Místní výrobek ze západu Čech mohli být ně-

jakým způsobem zvýhodněni za opakovanou účast na akcích spolupořádaných MAS, případně stano-

vit poplatky na nižší úrovni a vybrané akce dotovat z rozpočtu MAS. Možné varianty budou prodiskuto-

vány na některém z dalších jednání. 

U12/5: VP bere na vědomí informace o požadavku na úpravu výše manipulačních poplatků za 
využívání mobilního vybavení a účast na řemeslných jarmarcích, navrhl konkrétní opatření pro 
sezónu 2016 a bude se dále zabývat úpravou poplatků pro rok 2017 a následující a ukládá Ma-
nažeru MAS připravit podklad na některé z dalších jednání. 
 
O: Manažer MAS 
T: 31. 12. 2016 
 
PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Ad 5a) Dotační program „Materiální zajištění spolkové činnosti na venkově 2016“ 

Manažer MAS informoval o vyhlášeném dotačním programu Plzeňského kraje na projekty, které rozví-

její materiální zajištění dobrovolnické nepodnikatelské spolkové činnosti ve venkovských oblastech 

Plzeňského kraje. Jedná se podporu projektů zaměřených na pořízení nových movitých věcí; opravy 

movitých věcí; rekonstrukce, úpravy a opravy nemovitých věcí; investiční projekty týkající se movitých 

i nemovitých věcí. Dotace budou poskytovány ve výši nejméně 20 000 Kč a nejvíce 200 000 Kč. Do-

tace bude dále poskytována nejvíce do výše 90 % uznatelných nákladů projektu.  

V následující diskusi byl blíže specifikován předmět připravované žádosti na: 

- skládací stolky k židličkám 

- nůžkové stany 

- výstavních stojany/panely a rámy 

Vybavení by mělo být využíváno výhradně na akce spolupořádané MAS či poskytováno bezplatně čle-

nům (půjčování za úplatu na akce cizích pořadatelů by mohlo být vnímáno jako podnikatelská čin-

nost). 

U12/6: VP bere na vědomí informace o grantovém programu „Materiální zajištění spolkové čin-
nosti“ a ukládá Manažeru MAS zajistit zpracování žádosti o dotaci na: skládací stolky k židlič-
kám, nůžkové stany a výstavních stojany/panely a rámy do výše 200.000 Kč. 
  
PRO:6,  PROTI: 0,  ZDRŽEL SE:0 

 

  



  

 

  

Ad 5b) Představení záměru na vybudování muzea/expozice Plánska 

Starostka Plané Mgr. Martina Němečková představila svůj záměr vybudovat v Plané novou muzejní 

expozici v budově býv. mincovny. Libreto expozice se v současné době zpracovává, již nyní je jasné, 

že expozice by měla mít výrazný regionální charakter. Současně se zpracovává studie využití objektu 

a bude zadáno zpracování stavební dokumentace. 

V následné diskusi přislíbil František Trhlík představení záměru na jednání Komise Rady Plzeňského 

kraje pro cestovní ruch dne 15. září 2016 

J. Bízek vyslovil názor, že by bylo vhodně v regionu vybudovat retro-expozici, zaměřenou na život 

před několika desítkami let.  

U12/6: VP bere na vědomí informaci o záměru na vybudování muzea/expozice Plánska v ob-
jektu bývalé mincovny v Plané. 

 
 
Ad 5c) Termín dalšího jednání 
 
Další jednání VP se uskuteční dne 8. září 2016, místo bude ještě upřesněno 
 
 
Ad 5d) Různé 
 
J.Florian vyřídil přítomným členům Výboru pozvánku na novou stavebně technickou prohlídku Kláštera 
Teplá. 
 
V 19,30 hod. předsedající J. Soulek poděkoval všem přítomným a jednání ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Jolana Dražská 
 
 
 
Ověřili:  Blanka Borůvková     František Trhlík 
  


